

# Mötesprotokoll, Sektionen för Energi och miljö

## Styrelsemöte 2014-11-13

Adress: Sal V23

Styrelsemöte nr 6, VÅ 2014/2015

Datum: 2014-11-13

Tid: 12.12–12.50

Närvarande: Monica Mizgalewics (Ettans representant), Love Lindberg (ordf NLG), Viktor Briggner (Ordf NLG), Aisan Rasouli (ledamot), Lennart Kjellman (SNO), Amanda Sievers (Mottagningsansvarig), Gabriella Molinder (Ordförande), Helena Falk (Kommunikationsansvarig), Frida Wahlström (Klubbmästare), Oskar Giesecke (Vice Ordförande), Kajsa Lundgren (PAS), Fanny Ahlberg (Sekreterare)

### 1. Mötet öppnas

Mötet förklarades öppnat av ordförande kl 12.12.

### 2. Justerare väljs

Mötet beslutade

**att** välja Love och Viktor till justerare.

### 3. Fastställande av dagordningen

Mötet beslutade

**att** anta dagordningen i sin helhet.

### 4. Adjungeringar

Inga adjungeringar fanns.

### 5. CLW:s tröjor

CLW äskar om att få pengar från sektionerna (CL och W) till tröjor åt mästeristerna. Det handlar om ca 8400 kr totalt, och tanken är att sektionerna ska dela hälften/hälften på sektionerna. CLs styrelse tar beslut på nästa möte om hur mycket de kan/vill ge.

Mötet beslutade

**att** bordlägga beslutet.

## 6. Jultema på SM

Aisan föreslår att man kan ha olika teman på olika SM, exempelvis julbordsinspiperad middag på SM3. Aisan tar ansvar för att snarast planera vad som ska göra inför SM3. Det bestämdes att det bara ska serveras cider och öl i baren under mötet.

Mötet beslutade

**att** Styrelsen ställer sig positiva till förslaget.

## 7. Kontaktpersoner i styrelsen för nämnder

Förra mötet pratade vi om att alla i styrelsen ska ha en kontaktpersoner i de olika nämnderna/föreningarna. Förslaget är:

Idrottsnämnden - Ledamot

Jämlikhetsnämnden - SNO

ENIA - NLG

W-Inter - PAS

Konstverket - Ledamot

Sektionslokalsansvarig - Ordförande

DSSG – Vice ordförande

Webmaster – Kommunikationsansvarig

Sektionshistoriker - Sekreterare

Dubbelspexet - Vice Ordförande

Växtverket - Ledamot

Mötet beslutade

**att** anta förslaget om kontaktpersoner med ovan nämnda tillägg.

## 8. Inför Uppsala

Diskussion kring planering och logistik inför Uppsala-resan.

Mötet beslutade

**att** köpa 20 sektionmärken av DSSG som present till Uppsalastyrelsen (tas från representationsbudgeten)

## 9. Alumniverksamheten

Mötet beslutade

**att** bordlägga punkten.

## 10. Affischeringsregler i Gråttan

Helena har haft möte med motsvarande ledamot i CL-styrelsen. Som det är nu får den sektion som reklamen riktar sig till och den sektion som har gjort jobbet bakom affiseringen pengarna för den. Om det finns ett samarbete i detta delas intäkterna lika mellan sektionerna. Vem bestämmer var och hur mycket affisivering som kår-relaterade aktiviteter för utöva? Förslagsvis ligger beslutet på kommunikationsansvarig och sektionslokalsansvarig gemensamt.

## 11. Övrigt

Diskussion kring om delar av NLG intäkter ska gå tillbaka till NLG, utöver de pengar som är budgeterade till dem. Exempelvis kan pengarna komma att användas till utbildningar, rekvisita och ny logga. Förslagsvis kan en procent av intäkterna bli aktuellt. NLG tar fram ett förslag och redovisar det för styrelsen.

## 12. Mötets avslutande

Mötet avslutades 12.50 av ordförande.

Härmed intygas att följande personer har korrekturläst protokollet från detta möte:

\_\_\_\_\_  
Mötesordförande, Gabriella Molinder

\_\_\_\_\_  
Sekreterare, Fanny Ahlberg

\_\_\_\_\_  
Justerare, Love Lindström

\_\_\_\_\_  
Justerare, Viktor Briggner